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ANKOMST 

Ble du hentet på flyplassen? 

Nei 

Ble det arrangert et velkomstprogram for nye studenter? 

Ja 

Kan du fortelle litt om velkomstprogrammet? 

I Stockholm er det lite sosialt som arrangeres av selve universitetet de første ukene.  

For utvekslingsstudenter som hører til juridiska institutt er det flere sosiale settinger gjennom 
store deler av semesteret. Her blir du kjent med andre utvekslingsstudenter. Du får også tildelt en 
«buddy». 

 

AKADEMISK  

Deltok du på språkkurs i forkant av undervisningsperioden? 

Nei 

Var det behov for å gjøre mange endringer etter ankomst? 

Nei 

Kan du spesifisere endringene? 

Hvor tilfreds er du med faglig utbytte? (1 = ikke tilfreds, 5 = svært tilfreds) 

5 - Svært tilfreds 

I hvilken grad var det faglige innholdet relevant for ditt studieprogram ved UiS? (1 = ikke tilfreds, 5 
= svært tilfreds) 

5 - Svært stor grad 

 

BOLIG 

Hvordan skaffet du deg bolig?  

Privat, men anbefalt av vertsuniversitetet 

Hvor mye betalte du per måned? (cirka) 

11.000 

 

 



PRAKTISK 

Var støtten fra Lånekassen tilstrekkelig? 

Nei. Leieprisene i Stockholm er ekstremt høye. Det er svært på studentboliger universitetet kan 
tilby. Dersom du ikke får en studentbolig vil du måtte betale en del i mnd leie. Det er imidlertid 
mulig å stille seg i kø på SSSB og opparbeide seg kødager. Disse boligene er mye rimeligere, men 
her må du være tidlig ute for å opparbeide deg nok kødager til å bli tilbudt en bolig. 

Hvilke forsikringer tegnet du i forkant? 

ANSA forsikring 

Hvordan ordnet du mobil/nett?  

Internett er inkludert. Jeg har samme abonoment på telefonen. 

 

PERONLIG UTBYTTE  

Engasjerte du deg i foreninger og/eller idrettslag? 

Jeg er med i ANSA og Juridiska foreningen. 

Hvordan vil du oppsummere oppholdet med minimum tre ord?  

Krevende, lærerikt og inspirerende 

Hva har vært det mest positive? 

Jeg vil nok si Faglig utbytte. Foreleserens på Stockholm universitet er ekstremt dyktige. 

Hva opplevde du som mest utfordrende? 

Det må nok også være fagene. Selvom jeg har lært ekstremt mye og hatt et veldig spennende og 
lærerikt opphold vil jeg si det har vært tøft. 

Vil du anbefale andre studenter å reise på utveksling? 

Jeg vil absolutt anbefale folk å reise til Stockholm. Mest med tanke på hvor gode foreleserne er men 
også fordi det er en veldig fin by. Byen er stor og det er alltid noe sosialt og finne på. Du møter også 
personer fra store deler verden.


